
Styrelsemöte vid Svenska Hundklubben 
Uppsalaavdelning

    2009-11-16, Moralund

Närvarande: Thomas Lange, Margareta Norin, Bo Lilje, Helen Gustavsson, Stina 
Edling, Pertti Karonen, Anita Lundquist

§82 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§83 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes och godkändes.

§84 Val av justeringsman
Till justeringsman valdes Bo Lilje 

§85 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§86 Ekonomirapport
Ekonomin ser bra ut.

§87 Funktionärsmöte
Har klubben någon försäkring? Vad finns det för krav på avdelningen? Finns det 
någon försäkring som CS har? Thomas Lange kollar med Ane Håkansson.

Kvalet är skrotat. Medlemmarna bestämmer själva om de vill gå upp till nästa kurs 
eller inte. Instruktören måste vara tydlig om de tycker att de bör vara kvar i den 
lägre klassen. Om det inte fungerar i den högre klassen ska man kunna gå tillbaka 
till den lägre klassen. Thomas Lange och Helen Gustavsson går igenom 
kursinformationen på hemsidan.

9-10/1 2010 är det ytterligare en hundproblemskurs, denna gång hålls den i Uppsala 
och anmälda är Tommy Östlund och Helen Gustavsson. Maria Karlsson är 
tillfrågad men har inte bestämt sig ännu. Till denna kurs behöver vi också UBK-
värdar båda dagarna. Anita Lundquist skickar ut en förfrågan bland funktionärerna 
för att höra om någon är intresserad.

Klädeskatalog från Engelsons ligger framme i Cafélokalen, Margareta Norin 
meddelar att det inte gick att få något tryck.

Den 28/11 kommer UBK att ha ett idémöte för alla intresserade inom SHK för att 
se vad vi vill ha för utbildningar nästa år. Mötet kommer att hållas i Moralund. 
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§88 Årsmötet
            Årsmöte kommer att hållas söndagen den 14 februari kl 17.00 i klubbstugan 

Moralund.

§89 Elavtal
Bo Lilje har kollat runt på olika elavtal och kommit fram till att vi fortsätter med 
Mälarenergi, 50 % rörligt och 50 % fast löpande i 1 år.

§90 Rapporter 
CS
Protokoll inkommit från CS. Ny hemsida fr o m 16 november.
 
UBK
Idémöte 28 november i Moralund. Hundproblemskurs 9-10 januari i Moralund.

            CTK 
Telefonmöte kommer att hållas 8/12.

Lokala kommittéer
Innemiljö
Stina Edling kommer att ha en stängningsstädning. Ej klart med datum men det blir 
efter den 28/11. Efter städningen kommer Pertti Karonen att lägga in nytt golv i 
samlingslokalen.

Pertti Karonen kommer att sätta på värmen till idémötet den 28 november och 
stänga av den efteråt. Vi ber Carina Björsell och Maria Alm se till att ingen rör 
värmefläkten under eller efter mötet.

Instruktörer
Ett instruktörsmöte ägde rum i samband med funktionärsmötet 11 november. Då 
gick vi igenom utvärderingarna från höstens kurser samt planerade för vårens 
kurser.

Tävlingskommittén
Två nya medlemmar i tävlingskommittén: Stina Edling och Agneta Joelsson. 

Kursverksamheten
Kursverksamheten har fått en ny samordnare: Agneta Joelsson. Margareta Norin 
lämnar över och visar hur arbetet går till samt överlämnar dator till Agneta.

Övriga rapporter
Organisationsutveckling
Bo Lilje har varit på möte med CS ang. organisationsutveckling. Vad vill vi? Vart 
är vi på väg? Från nuläge till framtid. Hur jobbar vi och hur kommunicerar vi med 
avdelningarna. Vem kan vi jämföra oss med? Man gjorde också en SWOT för att se 
styrkor och svagheter. Mötet hölls i två dagar och Bo var med i på den sista dagen. 
Någon från CS behöver komma ut till avdelningarna och berätta vad de vill och om 
planen framåt. Viktigt att CS har en bra samverkan med lokalavdelningarna.

Sid 2(3)



Ringträning
Vi har fått förfrågan om ringträning och Thomas tar kontakt med Margareta Foyer 
för att höra om hon kan ha en ringträning till våren.

Fikabröd till våren
Marie Andersson har erbjudit sig att mot ersättning för utlägg baka till våra kurser 
under våren.

Sponsring
Mälarkliniken har erbjudit sig att sponsra oss. Pertti Karonen pratar med Lotta 
Penser som jobbar där.

§91 Övriga frågor
---

§92 Nästa möte
Onsdagen den 20 januari kl 18.30

§93 Mötets avslutande
            Ordförande avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

Uppsala 2009-11-22

………………………. ………………………… …………………………
Thomas Lange Bo Lilje Anita Lundquist  
Ordförande Justeringsman Sekreterare
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